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1 

Mødeleder  

Jette Roost/ Skolebestyrelsesformanden 
Afbud til 

Jette Roost på jero@kolding.dk 

Deltagere:    

Rikke Fræhr Piihl, Mikael Nysom, Signe H.J. 
Leschly, Maria Larsen, Mette Damkjær, Lasse 
Jensen, Jasmina Obradovac 
Jette Roost, Helle Mandrup, Marianne 
Svensson, Grete Fenger 
Elevrepræsentanter: Alexander Fræhr 6.a, 
Rasmus Nøhr Kloster 6.b 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Helle Mandrup 

Referent: Jette Roost 

Dagsorden  
 

1 Godkendelse af dagsorden og referat, 
punkter til eventuelt. ( 5 min ) 
 

Godkendt. Intet til eventuelt. 

2 Nyt fra elevrådet ( 15 min ) 
Velkommen til de nye repræsentanter 
Ønsker til Legepladsudvidelse 
 

Velkommen til Alexander Fræhr og Rasmus 
Kloster. Elevrådet har haft møde og har 
følgende ønsker til legepladsudvidelse: 
Udvidelse af det etablerede – flere gynger, 
mere Tarzanbane, mere Pumptrack 
ønsker til nye ting – parkour områder, 
labyrint. Parkour kombineret med klatrestativ 
har førsteprioritet. 
Elevrådet er i gang med at udarbejde et 
årshjul for elevrådsarbejdet. Et årshjul der 
også kan bruges fremover. Elevrådet laver 
konkurrencer i forbindelse med juleklipdagen. 
 

3 Idrætsskole ( 40 min ) bilag 1 
-Præsentation af Fritidsudvikler Lise 
Jelsbak 
 
 

Velkommen til Lise Jelsbak, som blandt 
andet skal understøtte samarbejdet mellem 
skole og forening. Vil man i kontakt med Lise 
Jelsbak, kan man maile til hende på 
jl@lisejelsbak.dk. 
 

mailto:jl@lisejelsbak.dk
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Side 2 

-Helhedsplan for udvikling af de fysiske 
områder ” Harte i bevægelse” bilag 1 
 
 
-Evaluering af Harte skole som idrætsskole 
v. Dansk Skoleidræt 
 
 
 
-Aktiv eftermiddag, herunder evaluering af 
placering på skoledagen 
 

Helhedsplan for udvikling af de fysiske 
områder blev præsenteret. Skolebestyrelsen 
tager det op igen på næste møde. 
 
Evaluering af Harte skole som idrætsskole 
gennemføres inden jul. Ud over de generelle 
spørgsmål omkring bevægelse spørges der 
også ind de konkrete tiltag. 
 
JR gennemgik baggrunden for og 
organiseringen af Aktiv eftermiddag. 
Skolebestyrelsen ønsker, at JR undersøger, 
hvilken indflydelse idræt/aktiv eftermiddag 
har på børnenes sundhedstilstand samt en 
øget præsentation af gæsteundervisere i 
forhold til alle forældre. 
SL vil gerne på elevers vegne foreslå 
bordtennis som aktivitet. 
 
På baggrund af drøftelse laver JR et forslag 
til en korrektion af strukturen i forhold til Aktiv 
eftermiddags placering for mellemtrinnet, 
således at det er nemmere at overskue 
konsekvenserne vedr. en eventuelt ændring. 
 

4 Nyt fra formand ( 10 min ) 
Referat fra Brugernævnsmøde- udsat 
Nyt møde med Skole og Forældre- udsat 
Julefrokost Skolebestyrelsen 
Kontaktperson til klasserne 
Forslag: 
0.kl Lasse 
1.kl Mette/ Jasmina 
2.kl Signe 
3. årgang Rikke 
4.kl Mikael 
5.kl Maria 
6. årgang Rikke 
 

 
Julefrokost i Skolebestyrelsen afholdes ikke 
på traditionel vis. Vi får lidt mad under 
december-mødet onsdag d. 9 december 19-
21. 
 
Kontaktperson til klasserne 
0.kl Lasse 
1.kl Mette/ Jasmina 
2.kl Signe 
3. årgang Rikke 
4.kl Mikael 
5.kl Maria 
6. årgang Rikke 
 
Forældre er meget velkomne til at henvende 
sig til skolebestyrelsen med spørgsmål eller 
emner, de gerne vil have, vi tager op. 
Oversigten over kontaktpersoner sendes ud 
til klasserne. 
 

5 Nyt fra skolen ( 10 min ) 
Coronaskole/SFO 
Orientering om skolebuskørsel – udsat 
 
Indstilling til ”Danskernes idrætspris” 
 
 
 
 
 

Vi har fortsat skole under Corona 
restriktioner. Det vil blandt sige opdelte 
udeområder, flest mulige aktiviteter både i 
skole og SFO, adskilt i klasser/grupper, høj 
hygiejne.  
Harte G&IF er sammen med Harte skole 
indstillet til ”Danskernes idrætspris” på 
baggrund af projektet ”Harte i bevægelse”. 
 



 
 

 

— 
Side 3 

Juletraditioner 
 
 
 
 
Tilbagemelding på arbejdet med 
”Relationsnetværket” 
 

Harte skoles juletraditioner med juleklip: 
Lucia, juleafslutning m.m. gennemføres i 
Corona-tilrettet version. Desværre må 
forældre ikke deltage i år. 
 
Samarbejdet med Relationsnetværket ligger 
stille i øjeblikket. Der har ikke været nogen 
positiv tilbagemelding på, om de kan skaffe 
flere virksomheder, der vil adoptere en 
klasse. Kun en enkelt klasse har gennemført 
virksomhedsbesøg her i efteråret, de øvrige 
besøgsaktiviteter er udskudt til foråret. 
 

6 Legeplads udvidelse ( 10 min ) 
Skolebestyrelsens tanker og ønsker til 
legepladsudvidelser  
 

Skolebestyrelsen har følgende ønsker i 
forhold til legepladsudvidelsen: 
Klatrestativ/parkour skal prioriteres højt samt 
gynger. SB lægger 8000 kr. af 
”skolefestoverskud” i legepladspuljen. 
 

7 Økonomi ( 15 min ) – udsat fra sidste 
møde 
Generel orientering omkring skolens 
økonomi, hvordan arbejdes der i 
skolebestyrelsen og andre fora med 
økonomi, samspillet mellem kommunens 
økonomi og skolens økonomi, status på 
skolens økonomi medio august 2020  
 

JR orienterede om skolens økonomi og 
samspillet med forvaltningen. Skolens 
økonomi ser fornuftig ud indenfor rammerne. 
Det forventes, at vi kommer ud af 2020 med 
et mindre overskud. 

8 Prioritering af det fremtidige arbejde 
med principper (15 min) 
Følgende Principper mangler vi at se på 
ifølge tidligere aftale: 

 SFO 

 Sorg – og krisehandleplan 

 Underretning af hjemmet vedr. 

standpunkt 
Følgende principper er ikke revideret inden 
for de sidste to år: 

 Deling af klasse 

 Ekskursioner og lejrskoler 

 Elevplaner 

 Uddeling af materialer 

 Vikardækning 
Følgende område er personalet, efter 
ønske fra skolebestyrelsen, i gang med at 
arbejde med: 

 Digital dannelse 
 

Skolebestyrelsen lavede følgende prioritering 
af opgaverne: 
 
Vi starter op på arbejdet med princip for SFO 
i personalegruppen.  
På næste SB møde drøftes skolens sorg- og 
krisehandleplan. 
På næste møde drøftes den øvrige 
prioritering af punkterne. 

8 Eventuelt ( 5 min ) 

 

Mette er valgt som næstformand i 
Skolebestyrelsen. 

 


